
 
 
   

Z A P I S N I K 

2. sestanka Sveta Osnovne šole Toneta Pavčka v šolskem letu 2024/2025, 

ki je bil v četrtek, 27. 2. 2025, ob 18.00 v šolski zbornici 

 

Prisotni člani: Katja Kajič, Sonja Vencelj, Jelka Progar, Anita Miklič, Jasna Miklič, Sonja 

Klemenc Križan, Mitja Suša, Polona Kramar 

Ostali prisotni: Sanja Pavlinić Vidic (pomočnica ravnateljice), Irena Kozlevčar (pomočnica 

ravnateljice za vrtec in vodja vrtca), Mojca Jordan (računovodkinja), Vida Muhič 

(zapisnikarica) 

Opravičeno odsotni: Alenka Kastelic, Lea Ketiš, Darja Gibičar 

Ostali odsotni: / 

Predsednica je ugotovila sklepčnost in predlagala  

dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 1. sestanka 

2. Poslovno in finančno poročilo za leto 2024 

3. Poročilo o inventuri 

4. Revizijsko poročilo 

5. Finančni in kadrovski načrt za leto 2025 

6. Poročilo šolskega sklada in plan 

7. Vzgojno-izobraževalno poročilo ob prvem polletju 

8. Predlogi in pobude 

9. Ocena RDU ravnateljice 

 

Navzoči na dnevni red niso imeli pripomb.  

K točki 1  

Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 1. sestanka 

Predsednica je na kratko povzela vsebino in sklepe zadnjega sestanka ter potrdila realizacijo.  

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato so soglasno z dvigom rok sprejeli  

SKLEP 1:  

Svet OŠ Toneta Pavčka potrjuje zapisnik 1. sestanka. 

K točki 2 

Poslovno in finančno poročilo za leto 2024 



 
 
   

Sanja Pavlinić Vidic je predstavila poslovno in finančno poročilo, primerjalno z letom 2023 in 

primerjalno s planom, ločeno po načelu denarnega toka in poslovnih dogodkov. Uvodoma je 

pojasnila kadrovsko zasedbo zaradi odsotnosti ravnateljice. Kljub odsotnosti je delo uspešno 

potekalo. Zavod je po načelu poslovnih dogodkov posloval s presežkom prihodkov nad 

odhodki, po načelu denarnega toka in prav tako po načelu poslovnih dogodkov, z nekaterimi 

odstopanji od plana. Prihodki so bili nekoliko večji od načrtovanih, prav tako tudi odhodki. Več 

sredstev so porabili za nakup knjig. Veliko so vlagali v vzdrževanje, saj se sredstva in oprema 

starajo in je potrebno več popravil ter novih nabav. Po denarnem toku je znesek prihodkov 

nad odhodki malo višji predvsem na račun Erasmusa. 

Na področju investicijskega vzdrževanja so končno uspeli zasenčiti prostore prve triade. V 

prihodnje jih čaka še načrtovana menjava luči. Pričakujejo tudi več vlaganj v opremo, saj se 

računalniki in aparati starajo in vse pogosteje kvarijo.   

Razprave ni bilo, zato so soglasno sprejeli 

SKLEP 2: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s finančnim in poslovnim poročilom za leto 2024.  

K točki 3 

Poročilo o inventuri 

Pomočnica ravnateljice je poročala o inventuri, ki je potekala v mesecu decembru. Inventurne 

komisije so popisale osnovna sredstva, drobni inventar, zaloge živil ter stanje sredstev, terjatev 

in obveznosti po stanju na dan 31. 12. 2024. Predstavila je vrednosti odpisov za uničen in 

poškodovan inventar, predvsem računalniško opremo, nekaj kuhinjskega inventarja in šolske 

opreme ter redni odpis knjižničnega gradiva.  

V razpravi se je predstavnica staršev pozanimala o možnosti odkupa odpisanih računalnikov. 

Pomočnica ravnateljice je pojasnila, da gre za zastarelo oziroma neuporabno opremo, ki res ni 

več primerna za uporabo.  

Predstavnico staršev je zanimalo, zakaj tako visok delež odpisa učbeniškega sklada. 

Računovodja je povedala, da gre za vse delovne zvezke v 1. triadi ter uničene in poškodovane 

učbenike.  

Z dvigom rok so soglasno sprejeli  

SKLEP 3: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o inventuri ter odpisih osnovnih sredstev 

in drobnega inventarja.  

K točki 4 

Revizijsko poročilo 



 
 
   

Sanja Pavlinić Vidic je predstavila poročilo o revizijskem pregledu za leto 2024. Revidirano 

področje je bil akt o sistemizaciji delovnih mest. V poročilu ni navedenih posebnih neskladij. 

Bili so celo pohvaljeni za ustrezno in lepo urejeno dokumentacijo.  

 

Nihče ni želel razpravljati. 

Soglasno z dvigom rok so sprejeli 

SKLEP 4: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil z revizijskim poročilom. 

K točki 5 

Finančni in kadrovski načrt za leto 2025 

Sanja Pavlinić Vidic je predstavila finančni načrt po poslovnih dogodkih in po načelu denarnega 

toka. Pričakovano je, da se bodo v prihodnjem letu povečali prihodki in stroški predvsem na 

področju plač in materialnih stroškov. Nekoliko se bo zmanjšalo financiranje iz tržne 

dejavnosti. V letošnjem letu načrtujejo nabavo nove zamrzovalne omare, ki se že nekaj časa 

kvari, in konvekcijske pečice, ki je bila že nabavljena, saj popravilo obstoječe ni bilo smotrno.  

O načrtovanih investicijah v vrtcu je poročala Irena Kozlevčar. Predvidena je sanacija pitnikov 

na igriščih vrtca in nakup novega igrala. Z zbiranjem donacij za igralo niso bili uspešni, zato bo 

potrebno stroške kriti iz drugih virov.  

V kadrovskem načrtu v letu 2025 ne načrtujejo novih zaposlitev, pač pa je predvideno 

zmanjšanje zaposlitve iz tržne dejavnosti. Pomočnica ravnateljice je opozorila na težave z 

zaposlovanjem, s katerimi se srečujejo v zadnjem času. Težave s pomanjkanjem kadra na trgu 

so zelo pereče, saj za določene profile ne dobijo nobene prijave.   

V razpravi je predstavnica občine seznanila navzoče, da je preračun ekonomske cene vrtca v 

fazi zaključka. V marcu je na občini predviden rebalans proračuna. Vodja vrtca pa je pojasnila, 

da v vrtcu po odprtju 12. oddelka ostaja še 7 otrok na čakalnem seznamu. Za september 

ponovno načrtujejo 11 oddelkov. 

Predsednica je podala na glasovanje sklepa o sprejetju obeh načrtov. Soglasno, z 8 glasovi ZA, 

so sprejeli 

SKLEP 5: 

Svet OŠ Toneta Pavčka potrjuje finančni in kadrovski načrt za leto 2025. 

K točki 6 

Poročilo šolskega sklada in plan  

Pomočnica ravnateljice je predstavila stanje šolskega sklada. Pohvalila je aktivno delovanje 

nove predsednice upravnega odbora, ki skrbno bdi nad stanjem in skrbi za realizacijo nakupov. 

Predstavila je stanje prihodkov in odhodkov. V lanskem letu so nabavili precejšen del 



 
 
   

načrtovanih rekvizitov. Teniške mize čakajo na uporabo. V postopku nabave in realizacije pa 

so še štiri tablice za učence, nekaj rekvizitov ter subvencioniranje vrtca oz. šole v naravi. 

Pozvala je starše, da se aktivno vključijo pri pridobitvi sredstev iz dohodnine.  

V razpravi je predstavnica staršev predlagala, da se vse starše obvesti, kaj se je nabavilo iz 

zbranih sredstev šolskega in vrtčevskega sklada.  

Soglasno z dvigom rok so sprejeli  

SKLEP 6: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o delu šolskega sklada in sprejel predviden 

načrt porabe.  

K točki 7 

Vzgojno-izobraževalno poročilo ob prvem polletju 

Irena Kozlevčar je poročala o vzgojno-izobraževalnem delu v vrtcu. V vrtcu je 12 oddelkov z 

211 otroki. Z aprilom bodo vsa mesta zasedena. Delo poteka skladno z zastavljenim LDN vrtca 

in oddelkov. Sledijo zastavljeni prednostni nalogi – jezik v povezavi z umetnostjo. Kljub velikim 

kadrovskim težavam, saj so 4 strokovne delavke na daljši bolniški odsotnosti, jim je uspelo 

uspešno realizirati zastavljene naloge. Izpostavila je odmevno praznovanje 40-letnice vrtca. 

Realizirali so že veliko obogatitvenih dejavnosti. Uspešno poteka samoevalvacija. Pohvalila je 

sodelovanje s starši ter velik obisk predavanja, kostanjevega piknika ter pohoda z lampijončki 

s prižigom lučk v Mirni Peči. Trenutno so v aktivnih pripravah in pričakovanju izvedbe vrtca v 

naravi na Debelem rtiču.   

O vzgojno-izobraževalnem delu ob prvem polletju v šoli je poročala Sanja Pavlinić Vidic. Trudijo 

se delati po zastavljenem letnem delovnem načrtu. Soočajo se s težavami s pridobitvijo kadra 

za nadomeščanje bolniških in porodniških odsotnosti, zato je veliko nadomeščanj znotraj 

kolektiva. Pri učencih opažajo pojave anksioznosti in stresa. Srečujejo se tudi s pojavom 

vejpanja. Morda je čutiti pokoronski sindrom. Učiteljski zbor dobro deluje in sodeluje v sklopu 

strokovnih aktivov. Zaključili so že nekaj uspešnih projektov. Po daljši prekinitvi so uspeli oživiti 

šolsko glasilo, ki letos nastaja v modernejši obliki. Aktivno delujejo še Eko šola, Rastoča knjiga, 

Radi pišemo z roko, tudi peš bus je lepo zaživel. Poudarila je pomen mednarodnega projekta 

Erasmus plus, ki je koristen tako za učence kot tudi za zaposlene. Veliko težav so imeli z 

usklajevanjem prevozov zaradi zapore ceste na Poljanah. Največji izziv pa zagotovo predstavlja 

kader. Opozorila je na vlogo staršev tudi na višjih nivojih.  

Predsednica je odprla razpravo.  

Predstavnica staršev je izrazila zadovoljstvo z delom celotne ekipe vrtca. 

Predstavnica občine je pohvalila delo obeh pomočnic za suvereno vodenje zavoda. Pohvali se 

pridružuje naslednja predstavnica občine, ki zlasti ceni projekt Erasmus. Podala je tudi 

pripombo na načrtovanje ocenjevanja. Predvsem pisno ocenjevanje bi bilo potrebno bolj 

enakomerno porazdeliti skozi celotno šolsko leto. Sicer izreka pohvalo razredničarki v 8. 

razredu, predstavnica staršev pa tudi v 4. in 5. razredu.  



 
 
   

Predsednica se je zahvalila za pozitivne in korektne komentarje in predlagala, da sprejmejo  

SKLEP 7:  

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil z vzgojno-izobraževalnim poročilom v prvem polletju 

za šolo in vrtec. 

Sklep je bil potrjen soglasno z dvigom rok. 

 

K točki 8 

Predlogi in pobude 

Predstavnica staršev je izpostavila problem šolske prehrane. Otroci so jo seznanili, da hrane 

zmanjkuje. Zakaj se dogaja, da kadar je na jedilniku dobra hrana, za nekatere zmanjka in potem 

dobijo nekaj drugega. Predstavnica šole, ki se srečuje z delom v kuhinji, je pojasnila, da kadar 

je na jedilniku kaj dobrega, otroci res pojedo veliko. Kolikor bi pripravili, bi bilo premalo. V 

veliki večini pa hrana ostaja. Opozorila je tudi na nespoštljivo in malomarno ravnanje s hrano. 

Navzoči so bili mnenja, da se takšno obnašanje kaznuje z vzgojno kaznijo. Pomočnica 

ravnateljice se strinja, da takšno ravnanje ni sprejemljivo, vendar to se dogaja izjemoma. Sicer 

se učenci vedejo primerno, kar se izkaže tudi takrat, ko gredo na zunajšolske dejavnosti. V teh 

primerih je bilo njihovo obnašanje že večkrat pohvaljeno.  

Pomočnica ravnateljice za vrtec je seznanila navzoče s pritožbo starša glede financiranja 

zaprtega vrtca 3. 1. 2025. 

Prisotnim je bilo pojasnjeno stanje in sistem financiranja vrtca. Stališče je bilo sprejeto z 

ekonomskega vidika. Vrtec se financira s strani občine, staršev in v nekaterih primerih z 

ministrstva. Za odsotnost otroka se odšteje samo delež stroškov prehrane, ker je ekonomska 

cena izračunana glede na celotne stroške poslovanja. Za ta dan so svoj delež prispevali tako 

občina kot ministrstvo in starši. Za starše je bil brezplačen dan (tudi ekonomska cena) v času 

korone, ko so bili vrtci zaprti in je delež staršev krila občina oz. ministrstvo. Za posamezne 

dneve po sklepu zavoda pa se tega ne moremo posluževati. Nikakor pa se vrtec v tem primeru 

ni okoriščal. Prisotni člani Sveta šole niso predlagali sprememb glede financiranja navedenega 

dne, ker je svet staršev sprejel takšno odločitev. 

V nadaljevanju je predstavnica občine posredovala nekaj aktualnih informacij:  

- 15. marca je predvideno asfaltiranje krožišča na Poljanah, vendar bo zaradi 

strokovnega pregleda in prevzema investicije do odprtja preteklo še nekaj časa.  

- 21. marca bo otvoritev Pavčkovega muzeja.  

- Nadstrešnica pri enoti Polonca se aktivno dela. 

- Dokončna sanacija jaška pri uvozu na šolsko dvorišče je predvidena v tem tednu. 

 

Po tej točki so sejo zapustile osebe, ki niso članice sveta šole, razen zapisnikarice.  

K točki 9 



 
 
   

Ocena delovne uspešnosti ravnateljice 

Predsednica je seznanila člane o določitvi ocene redne delovne uspešnosti in določitvi višine 

sredstev za izplačilo delovne uspešnosti za ravnateljico. V prilogi vabila so člani prejeli 

okrožnico z navodili in priporočilom ministrstva ter ocenjevalni list. Pozanimali so se o načinu 

ocenjevanja glede na čas ravnateljičine odsotnosti. Pristojni so pojasnili, da se ocena kljub 

odsotnosti določi za celotno obdobje. Predstavila je kriterije za ugotavljanje letne delovne 

uspešnosti, ki jih določa Pravilnik o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev s 

področja šolstva in ugotovitve po posameznih kriterijih. Priporočilo ministrstva je, da naj bi 

sveti zavodov za delovno uspešnost ravnateljem, če ni bilo večjih odstopanj, namenili 5 % 

mase njihove osnovne plače. Navzoče je povabila k sodelovanju. Predstavnica občine je podala 

pozitivno mnenje o delu ravnateljice. Pohvalila je njeno odgovorno in prizadevano delo in v 

celoti podpira najvišjo oceno. Ostali člani niso imeli pripomb. 

Soglasno so sprejeli odločitev, da ni razlogov za omejevanje in da se ravnateljičino delo oceni 

z najvišjimi odstotki po vseh kriterijih. Soglasno z dvigom rok so sprejeli  

SKLEP 9: 

Svet OŠ Toneta Pavčka za ravnateljico Majdo Čengija za leto 2024 podaja oceno delovne 

uspešnosti v višini 100 % vrednosti meril za ugotavljanje letne delovne uspešnosti in ji določi 

izplačilo redne delovne uspešnosti v višini 5 % mase njene osnovne plače. 

Na koncu so se dogovorili za termine sej, ki naj bi bile ob četrtkih ob 17. ali 18. uri. 

Sestanek je bil zaključen ob 19.45. 

 

Številka: 900-2/2024/4 

Datum: 28. 2. 2025 

 

Zapisnikarica:      Predsednica Sveta OŠ Toneta Pavčka 

Vida Muhič      Katja Kajič 

 

 

Priloge originalu zapisnika: 

1. Finančno poročilo za leto 2024 

2. Zbirno inventurno poročilo 

3. Revizijsko poročilo 

4. Stanje sredstev šolskega sklada 

5. Finančni načrt za leto 2025 

6. Kadrovski načrt za leto 2025 

 

 


